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                                                PROTOKÓŁ  Nr XVIII/2016               
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 20 maja  2016 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1100. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyli wszyscy (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław,  pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, radni powiatowi, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni 

zainteresowani obradami  ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Przyjęcie informacji z działalności Rady Społecznej GOZ w Wodzisławiu wraz                       

z opinią dotyczącą sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia                           
w Wodzisławiu za 2015 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie sprawozdania finansowego oraz z działalności  
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2015 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2016-2022, 
b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 
c) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 
d) przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Wodzisław na lata 2016-2025, 
e) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej w celu przeprowadzenia inwentaryzacji 

mienia, które może być uwłaszczone na rzecz Gminy Wodzisław, 
f) petycji o wprowadzeniu audiowizualnej rejestracji przebiegu posiedzeń komisji               

i  sesji Rady Gminy Wodzisław przez pracowników urzędu oraz udostępniania 
zapisu na stronie BIP   lub na stronie internetowej www.ugwodzislaw.pl. 

10. Informacja dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w RPO  oraz w PROW. 
11. Informacja na temat działalności LGD „Ziemia Jędrzejowska – GRYF” oraz LGR 

„Jędrzejowska Ryba”. 
12. Informacja na temat realizacji obowiązków Gminy wynikających z ustawy                             

o odpadach.   
      13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      14. Sprawy różne. 

      15. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Osiemnastą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram osiemnastą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Wojciecha Gądka,  jednogłośnie – 15 za,                   

w głosowaniu jawnym. 

Ad.3.Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca rady gminy przedstawiła pismo wójta gminy dotyczące  

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu                                   

i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok ( wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia porządku obrad.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 Za wprowadzeniem do porządku obrad przedstawionego projektu uchwały   radni 

opowiedzieli się jednogłośnie 15 za,   w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła uzupełnienie  porządku obrad. 

Poinformowała, że wprowadzony projekt uchwały będzie omawiany w punkcie 9. Lit. „c”,                

a pozostałe punkty zmienią kolejność zgodnie z alfabetem.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach.  

 W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XVII/2016                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 28 kwietnia 2016 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 15 za,    w głosowaniu 

jawnym. 
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Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XVII/2016 z obrad   

sesji rady  z dnia 28 kwietnia  2016  roku. 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt  przedstawiła sprawozdanie ze swojej  działalności od dnia  28 kwietnia  do 

dnia 20 maja  2016 roku.  

Na wstępie pani wójt  wyjaśniła, że w poprzednim sprawozdaniu  na sesję błędnie 

podano  przyporządkowanie numerów Zarządzenia w  związku czym wyjaśniam   

Zarządzenie  Nr 31/2016 z dnia  28 kwietnia br. dotyczyło zmian w  budżecie gminy na 

2016  rok, a nie jak podano cennika wywozu nieczystości płynnych. Pani wójt przeprosiła za 

zaistniałą pomyłkę.  

 

Następnie pani wójt poinformowała, że w minionym  okresie wydała ogółem  6  zarządzeń tj.: 

- Zarządzeniem  Nr 32/2016 z dnia 29 kwietnia   br. dokonała zmian budżetu i w  budżecie 

Gminy na  2016 rok. Sporządziła je   w oparciu  o decyzję Wojewody Świętokrzyskiego  oraz 

wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych Urzędu  w następujących 

działach :  801- Oświata i wychowanie z przeznaczeniem na realizację zadań własnych w 

zakresie wychowania przedszkolnego, 852- Pomoc społeczna  z przeznaczeniem na 

realizację zadania wychowaniu dzieci, zasiłki stałe oraz zasiłki i pomoc                                            

w naturze, 

- Zarządzeniem  Nr 33/2016 z dnia 29 kwietnia br.  przyjęła cennik wywozu nieczystości 

płynnych z terenu Gminy Wodzisław. Ustalona  została   cena wywozu 1 beczki wozem 

asenizacyjnym (10 m3)  oraz ½ beczki  nieczystości płynnych z poszczególnych 

miejscowości według określonych stawek cenowych  na podstawie sporządzonej przez 

Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej  Urzędu Gminy kalkulacji,  

- Zarządzeniem  nr 34/2016 z dnia 29 kwietnia 2016r  ustaliła  stawki za wynajem sali 

lekcyjnych  w Zespole Szkół w Wodzisławiu do prowadzenia zajęć w projektach EFS. Stawka  

wynosi 21 zł za  godzinę, 

- Zarządzeniem  nr 35/2016 z dnia 29 kwietnia br. zatwierdziła diagnozę potrzeb 

Gimnazjum nr 1 im. Agnieszki Osieckiej  w Zespole Szkół w Wodzisławiu  na wsparcie z EFS 

w zakresie dotyczącym konkursu nr: RPSW.08.03.04-IZ.00-26-039/16 Osi 8 Rozwój edukacji 

i aktywne społeczeństwo Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020, Działania 8.3 Zwiększenie dostępu do wysokiej jakości 

edukacji przedszkolnej oraz kształcenia podstawowego, gimnazjalnego                                                              
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i ponadgimnazjalnego, Poddziałania 8.3.4 Rozwój szkolnictwa ponadpodstawowego                           

w budowaniu kompetencji kluczowych, 

- Zarządzeniem  Nr 36/2016  z dnia 12 maja br.  ogłosiła konkurs ofert i powołałam  

Komisję Konkursową do rozpatrzenia ofert na realizację programu zdrowotnego pn.: 

"Program profilaktyki zakażeń meningokokowych na lata 2016-2018". Działanie to jest 

wykonaniem Uchwały Nr XVII/115/2016  Rady Gminy Wodzisław w sprawie uchwalenia 

przedmiotowego programu, 

- Zarządzeniem  Nr 37/2016 z dnia 12 maja br. dokonała zmian budżetu i w  budżecie 

Gminy na  2016 rok. Zmiany sporządzono   w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierownika  jednostki w dziale  852- Pomoc społeczna                                                          

z przeznaczeniem na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne oraz wypłacenie 

wynagrodzenia za sprawowanie opieki oraz obsługę zadania.  

 

W ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków   i potrzeb   pani wójt  

przyjęła ogółem  w  wyznaczonych  dniach  około  35 osób.   

 

Pani wójt poinformowała również, że przy udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy, 

Dyrektora Gminnego Ośrodka Zdrowia  oraz pracowników merytorycznych  Urzędu   

przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  sprawozdania i informacje  będące 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji . 

 
W dalszej części odniosła się do przetargów, które odbyły się okresie 

międzysesyjnym dot.    dostaw  i usług inwestycyjnych tj. : 

- w  dniu 21 kwietnia br. odbył   się przetarg nieograniczony na dowóz i odwóz uczniów 

szkół podstawowych na terenie Gminy i Gimnazjum w Wodzisławiu w  roku 2016/2017.                            

Na przetarg  wpłynęły 3 oferty, z których najkorzystniejszą okazała się oferta firmy Usługi-

Handel- Transport,  Anna Chmiel, Charężów , gm. Chęciny za  cenę 6,15 zł/km. W  dniu                    

18 maja br. została podpisana umowa z oferentem,   

- w  dniu  28 kwietnia br. odbył się  przetarg   w trybie zaproszenia do składania ofert  na 

remont cząstkowy nawierzchni bitumicznych dróg na terenie Gminy Wodzisław. Na przetarg 

wpłynęły 4 oferty, z których najkorzystniejszą okazała się oferta formy Przedsiębiorstwo 

Usługowo Handlowe „DOMAX”, Arkadiusz Mika z miejscowości Boronów za  cenę 365,00 zł 

za wbudowanie 1 tony materiału. W  dniu 5 maja br. została podpisana umowa z oferentem,   
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- w dniu  29 kwietnia  br. odbył się  przetarg nieograniczony na przebudowę drogi 

dojazdowej  do  gruntów rolnych wraz z odwodnieniem w miejscowości  Brzezinki  na 

odcinku 200 m. Przetarg  został unieważniony, gdyż oferta najniższą przewyższała kwotę , 

którą mamy  zabezpieczoną w budżecie gminy, 

  

- w dniu 5 maja  br. odbył  się  przetarg  nieograniczony na przebudowę drogi gminnej nr 

398020T Lubcza-Węchadłów na dł. 2,062 km. Na  przetarg  wpłynęły 4  oferty, które są 

obecnie w  trakcie sprawdzania w postępowaniu przetargowym,  

Złożone oferty: 

1. Zakład Budowlano-Drogowy „DUKT” Sp. z o.o. Sp. k. Wola Murowana, Nowiny za 
cenę 943 382,19 zł. 

2. Przedsiębiorstwo Drogowe „WOJTRANS” Henryk Wojda Jędrzejów za cenę 1 076 
583,07 zł 

3. Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o. Mińsk Mazowiecki  za cenę                      
1.089 387,25 zł. 

4. Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych „MYSZKÓW” Sp. z o.o. Żarki za 
cenę 1 170 332,48 zł., 
 

- w  dniu 4 maja br. odbył  się przetarg w trybie zaproszenia do składania ofert na pełnienie  

nadzoru inwestorskiego nad przebudową dróg na terenie  Gminy Wodzisław na  

następujących zadaniach : 

Zadanie  1.   Przebudowa ulicy Rzecznej w Wodzisławiu. 

Zadanie 2. Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych wraz z odwodnieniem                              

w miejscowości Brzezinki na odcinku 200 m. 

Na przetarg wpłynęło 8 ofert, z których najkorzystniejszą  okazała się oferta pana  Beniamina 

Szymczyka z Chmielnika za  cenę ogółem za w/w  zadania 2.000  zł brutto. W  dniu 5 maja 

została podpisana stosowna umowa z  oferentem, 

 

- w dniu  17 maja   br. odbył się kolejny, drugi  przetarg nieograniczony na przebudowę 

drogi dojazdowej  do  gruntów rolnych wraz z odwodnieniem w miejscowości  Brzezinki  na 

odcinku 200 m. Na  przetarg  wpłynęły 3 oferty, które  są obecnie w trakcie sprawdzania.  

Oferty złożyli następujący oferenci: 

Numer 
oferty 

Nazwa (firma) i adres wykonawcy Cena brutto (zł) 
Okres 
gwarancji 
(m-cy) 

1. 

Zakład Usług Remontowo-Budowlanych 
„ALBUD” Paweł Bednarczyk  

Oblęgorek, ul. H. Sienkiewicza 40, 
26-067 Strawczyn 

78 326,28 60 
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2. 

Zakład Budowlano-Drogowy 
„DUKT” Sp. z o.o. Sp. k. 

Wola Murowana, 
ul. Zakładowa 17, 26-052 Nowiny 

74 012,79 60 

3. 

Przedsiębiorstwo Drogowe „WOJTRANS” 
Henryk Wojda 

Ul. Głowackiego 93,  
28-300 Jędrzejów 

67 563,90 60 

 

w  dniu  17 maja   br. odbył  się  przetarg w trybie zaproszenia do składania ofertę na 

pełnienie nadzoru inwestorskiego nad przebudową drogi gminnej Lubcza – Węchadłów na 

długości 2,062 km. Na przetarg  wpłynęło 7 ofert, z których najkorzystniejszą okazała się 

oferta  firmy Usługi Inwestycyjne „Projekt-Bud” Włodzimierz Rak,  Włoszczowa za  cenę 

4.750  zł. Na dzień 23 maja br. zostało zaplanowane podpisanie umowy z oferentem, 

-w  dniu 19  maja  br. odbył się przetarg w trybie zaproszenia do  składania ofert na 

przebudowę dachu na budynku Szkoły Podstawowej w Niegosławicach. Postępowanie 

zostało  unieważnione, gdyż oferta z najniższą ceną (85 600,00 zł)  przewyższa kwotę, którą 

zamierzyliśmy  przeznaczyć na sfinansowanie  tego zamówienia ( tj.60 474,00 zł). 

 

Na dzień 20 maja br. czyli dzisiaj został ogłoszony przetarg w trybie zaproszenia do 

składania ofert na dostawę kruszywa dolomitowego do remontu dróg gminnych na terenie 

Gminy Wodzisław w  roku 2016.   

 

Na dzień 23 maja br. został ogłoszony przetarg nieograniczony na budowę wodociągu 

grupowego Przyrąb- Lubcza- Etap II. Rozbudowa ujęcia wody w miejscowości Przyrąb. 

 

Pani wójt  poinformowała, że w omawianym okresie odbyły się również przetargi na   

zakresie wynajmu   mienia tj.:  

- dniu 19 maja br. komisja przetargowa w  trybie przetargu ustnego  nieograniczonego 

dokonała wynajmu mienia  gminy na  następujące lokale  użytkowe znajdujące się przy ul. 

Krakowskiej w Wodzisławiu: 

Lokal użytkowy o pow. 58,63 m2 przy ul. Krakowskiej 2a/3 z przeznaczeniem na działalność 

gospodarczą  za  cenę 623,56 zł + podatek  VAT. 1 oferent. 

Lokal użytkowy o pow. 35,00 m2 przy ul. Krakowskiej 2b z przeznaczeniem na działalność 

gospodarczą  za  cenę 470 zł + podatek  VAT. 2 oferentów. 
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Lokal użytkowy o pow. 41 m2 przy ul. Krakowskiej 8 z przeznaczeniem na działalność 

gospodarczą  za  cenę 339,45 zł + podatek  VAT. 1 oferent. 

Planowane podpisanie  umów z najemcami  od  dnia 1 czerwca 2016  roku. 

 

Pani wójt poinformowała, że  w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz  bieżącej  działalności 

uczestniczyła  w  następujących  spotkaniach i naradach : 

- w  dniu 29 kwietnia  br. na  zaproszenie Wojewody Świętokrzyskiego,  reprezentowała  

Gminę Wodzisław na  wręczeniu  Statuetek  „Laur Świętokrzyski”  na X jubileuszowej edycji. 

Uroczysta  gala miała miejsce  w Centrum Kongresowym Targi Kielce w  godzinach 

wieczornych,  

Nagroda ”Laur Świętokrzyski” ma charakter honorowy i jest wyróżnieniem dla osób oraz 

instytucji szczególnie aktywnych w obszarach będących przedmiotem oceny. W tym roku 

została przyznana  w sześciu kategoriach: „Przedsiębiorstwo odpowiedzialne społecznie”, 

„Gmina miejska”, „Gmina wiejska”, „Człowiek roku”, „Lider dobroczynności” oraz „Fair play”. 

W pierwszej z kategorii zwyciężyło Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej S.A.                       

w Ostrowcu Świętokrzyskim. Najlepszą gminą miejską okazał się Chmielnik, a gminą wiejską 

Strawczyn. Człowiekiem roku został prof. Stanisław Głuszek - lekarz, specjalista chirurgii 

ogólnej i onkologicznej. Tytuł „Lidera dobroczynności” otrzymała Urszula 

Radziszewska,  prezes Towarzystwa Dobroczynności w Kielcach. Statuetka „Fair play” trafiła 

do Oddziału Regionalnego Olimpiady Specjalne Polska – Świętokrzyskie, m.in. 

współorganizatora tegorocznych IX Ogólnopolskich Zimowych Igrzysk Olimpiad Specjalnych 

w Zakopanem,  

- w dniu  3  maja  br. uczestniczyła w  uroczystych  obchodach uchwalenia  Konstytucji                    

3  Maja, które odbyły się w  Wodzisławiu. Uroczystości  rozpoczęły się  uroczystą mszą św. 

za Ojczyznę w  kościele Św. Marcina  w  Wodzisławiu. Po  mszy odbył  się przemarsz  

zgromadzonych  pocztów  sztandarowych  oraz  wszystkich  uczestników  uroczystości                   

w  asyście  Młodzieżowej Orkiestry Strażackiej  pod  miejsca pamięci  narodowej gdzie  

warty  wystawili harcerze i  zuchy. Następnie  przedstawiciele  dzieci  i  młodzieży, 

Samorządu   Gminy oraz  zakładów  pracy złożyli wiązanki kwiatów w miejscach 

upamiętniających walczących o wolność Polski. Podsumowaniem i uświetnieniem  tych  

uroczystości  był przepiękny patriotyczny  program  artystyczny, który został przygotowany  

przy udziale dzieci  ze Szkoły Podstawowej w Mierzawie  pod okiem opiekunów tej placówki . 

Pani wójt podziękowała  wszystkim , którzy  włączyli się w przygotowanie tych uroczystości 
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oraz  tym, którzy w niej  uczestniczyli w poczuciu spełnienia patriotycznego obowiązku 

wobec Ojczyzny,  

- w dniu 10 maja br. wspólnie z Przewodniczącą Rady Gminy – Panią Stanisławą Nowak 

oraz przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy – Panią Małgorzatą Hola 

uczestniczyła w obchodach Dnia  Bibliotekarza i Bibliotek, które miały miejsce w Gminnej  

Bibliotece Publicznej w  Wodzisławiu. Z  tej  okazji  Dyrektor Biblioteki  zaprosiła  również  

przedszkolaki z terenu całej gminy wraz z babciami, dziadkami, rodzicami i opiekunami                  

w  tym finalistów VI Gminnego  Konkurs Plastycznego dla Przedszkolaków „Ulubiona bajka 

Babci lub Dziadka”. Miałyśmy przyjemność  przeczytać bajki dzieciakom oraz złożyłyśmy 

życzenia od  Samorządu Gminy pracownikom Biblioteki z okazji ich święta,  

- w dniu 13 maja br. uczestniczyła w Powiatowych Obchodach Dnia Strażaka, które miały 

miejsce  w komendzie powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie.                             

W uroczystości uczestniczyli: z-ca świętokrzyskiego komendanta wojewódzkiego 

Państwowej Straży Pożarnej w Kielcach – st. bryg. mgr inż. Stanisław Woś, przewodnicząca 

Rady Powiatu – Ewa Kubas Samociuk,  starosta jędrzejowski – Edmund Kaczmarek, v-ce 

starosta jędrzejowski – Janusz Grabek, prezes Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej – Krzysztof Nowak, kapelan powiatowy 

strażaków, burmistrzowie i wójtowie z terenu powiatu jędrzejowskiego, przedstawiciele władz 

samorządowych, służb mundurowych i zakładów wspierających działalność Państwowej 

Straży Pożarnej,  

- w dniu 16 maja br. uczestniczyła w spotkaniu , które  odbyło się w ŚBRR  w Kielcach. 

Tematem spotkania  było omówienie zasad  dofinansowanie w ramach PROW na lata 2014-

2020, 

- w dniu 17 maja br. wzięła udział w  walnym  zebraniu członków Lokalnej Grupy Działania 

„Ziemia Jędrzejowska-Gryf”, które odbyło się w siedzibie Starostwa powiatowego                              

w Jędrzejowie. Głównymi tematami walnego zebrania  było między innymi: zatwierdzenie 

zmian w  Lokalnej Strategii Rozwoju i podjęcie stosownej uchwały, zatwierdzenie zmian                   

w Procedurze aktualizacji Lokalnej Strategii Rozwoju i podjęcie stosownej uchwały, 

zatwierdzenie zmian w Procedurze ustalania kryteriów wyboru operacji i ich zmiany               

oraz podjęcie stosownej uchwały, zatwierdzenie zmian w Procedurze ustalania kryteriów 

wyboru grantobiorców i ich zmiany oraz podjęcie stosownej uchwały oraz propozycja                            

i uzasadnienie potrzeby rozszerzenia kompetencji Zarządu  w sprawie uchwalania zmian                     

w LSR wraz z załącznikami i podjęcie stosownej uchwały, 
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- w dniu 19  maja  br. uczestniczyłam w konferencji pn. „Perspektywa 2014-2020 szansą na 

czyste powietrze”, która  odbyła się w Busku-Zdroju.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 15 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Artur Oleksiak pytał, jak wygląda sprawa podpisania umów z właścicielami 

mieszkań w Gminnym Ośrodku Zdrowia w Wodzisławiu, którzy mają partycypować                           

w kosztach remontu budynku. Radny korzystając z obecności radnych powiatowych pytał 

również co z realizacją wniosku komisji dot. uporządkowania terenu przy gabinecie 

rehabilitacji w Wodzisławiu, którego właścicielem jest powiat, gdzie trzeba min. wyciąć 

drzewa. Radny pytał, czy były już rozmowy na ten temat. 

Radny Leszek Krzelowski zwrócił się do radnych powiatowych z pytaniem, czy 

planuje się remont drogi powiatowej Mierzawa – Września. Radny zwrócił uwagę, że droga 

jest praktycznie nieprzejezdna. 

Radny Wiesław Kowalski pytał, dlaczego zwleka się z wożeniem kamienia na drogi 

gminne. Rady stwierdził, że przez zwłokę realizacja zadania będzie dopiero w żniwa. 

Obecnie mieszkańcy jeżdżą ciężkim sprzętem po dziurach i jest to tragiczne co jest bardzo 

uciążliwe. Radny pytał na co się czeka i po co się zwleka.  

 

Pkt. 7. Przyjęcie informacji z działalności Rady Społecznej GOZ w Wodzisławiu wraz                       

z opinią dotyczącą sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia                           

w Wodzisławiu za 2015. 

 Informację przedstawiła sekretarz gminy ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu, opinia komisji Zdrowia… stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji.  
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W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem informacji radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 15 za,   w głosowaniu  jawnym. 

Pkt.8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie sprawozdania finansowego oraz                            

z działalności  Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2015 rok. 

 

Projekt w/w/ uchwały przedstawił pan Marcin Bekier dyrektor GOZ w Wodzisławiu                    

( projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu, opinia na temat sprawozdania 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Pan dyrektor poinformował, że sprawozdanie było omawiane na posiedzeniu komisji.  

Odniósł się do spraw finansowych sprawozdania i poinformował, że w ostatnich latach 

jednostka miała straty. W 2015 roku wynik finansowy wyniósł 437.923,77zł., fundusz zakładu 

wyniósł kwotę 144.965,73zł. - po zatwierdzeniu sprawozdania finansowego. Pozostała część 

tego zysku pokrywa straty z lat ubiegłych. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVIII/116/2016                          

w sprawie przyjęcie sprawozdania finansowego oraz  z działalności  Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2015 rok. 

Pkt.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

wspólnym posiedzeniu komisji rozwoju… i komisji zdrowia…  i otrzymały pozytywną opinię                 

( opinia  stanowi  załączniki  nr 10 do protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata  2016-2022, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVIII/117/2016                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2016-

2022r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -15 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVIII/118/2016                         

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Radny Artur Oleksiak prosił o przedstawienie zakresu robót dot. zadania 

„przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych wraz z odwodnieniem w miejscowości 

Brzezinki”. Radny zauważył, że rada znała inną kwotę na wykonanie  zadania, a teraz 

została ona zwiększona. Prosił o wyjaśnienie co zostało zmienione.  

Pani wójt poinformowała, że według kosztorysu wartość zadania miała wynieść 

100.000zł. Po przetargu, który odbył się we wtorek koszt zadania będzie wynosił 68.000zł. 

plus koszty nadzoru. Informowała, na posiedzeniu komisji, że będzie prosiła o zwiększenie 

wysokości środków, a drogi z których zdjęła środki zostały już wykonane.  

Radny Artur Oleksiak pytał, czy zakres prac jest taki o którym mówiono. 

Pani wójt potwierdziła, że taki jak omawiano tj. odcinek będzie miał długość 200m 

oraz będzie wybudowany rów odwadniający do drogi powiatowej.  

Radny Artur Oleksiak pytał, czy prowadzono już rozmowy z sąsiadami drogi gdyż aby 

wykonać rów trzeba zebrać skarpę. 

Pani wójt potwierdziła, że tak i będzie to zrobione.  
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Więcej pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -15 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVIII/119/2016                         

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok. 

d) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Wodzisław na lata 2016-2025, przedstawiła pani Monika 

Skalmierska- asystent wójta ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -15 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVIII/120/2016                         

w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Wodzisław na lata 2016-2025. 

                         

e) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej w celu przeprowadzenia 

inwentaryzacji mienia, które może być uwłaszczone na rzecz Gminy Wodzisław, 

przedstawiła przewodnicząca rady gminy ( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -15 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVIII/121/2016                          

w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej w celu przeprowadzenia 

inwentaryzacji mienia, które może być uwłaszczone na rzecz Gminy Wodzisław. 

 

f) projekt uchwały w sprawie petycji o wprowadzeniu audiowizualnej rejestracji przebiegu 

posiedzeń komisji i  sesji Rady Gminy Wodzisław przez pracowników urzędu oraz 

udostępniania zapisu na stronie BIP   lub na stronie internetowej www.ugwodzislaw.pl. 

przedstawiła przewodnicząca rady gminy ( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

http://www.ugwodzislaw.pl/
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Radny Artur Oleksiak odnosząc się do petycji złożonej przez pana Kalisza dot. 

nagrywania obrad przez urząd oraz  ogłaszania nagrań na stronie zauważył, że pan Kalisz 

będąc na sesji nagrywa obrady i radni nie mają nic przeciwko temu. Rada nie chce obciążać 

budżetu gminy poprzez zamontowanie urządzeń czy zlecać dodatkowe zadanie 

pracownikowi urzędu czy innej osobie w formie zlecenia. Radny stwierdził również,  że 

nagłośnienie jest wystarczające. Gdy ktoś pewnie mówi do mikrofonu to go dobrze słychać 

gdyż sala nie jest duża, każdy też może wypowiedzieć się bez mikrofonu. Radny zwrócił się 

do sołtysów i gości czy widzą potrzebę nagrywania sesji czy komisji i umieszczanie nagrań 

na stronach. Prosił o wyrażenie swojego zdania po to aby radni byli pewni swojej decyzji. 

Uczestnicy sesji gremialnie odpowiedzieli, że nie widzą takiej potrzeby.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że drzwi na sesję czy komisję są i każdy może 

przyjść na posiedzenie. Informacje o terminach posiedzeń są na stronie BIP i jest wszystko 

do wglądu.  

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że pół kadencji już minęło i ani razu nie słyszał 

pana Kalisza. Być może zabiera on głos na spotkaniu z sołtysami ale na sesji ani razu go nie 

usłyszał. Pan Kalisz składa pisma, tak naprawdę nie wiadomo czy są one jego czy ktoś inny 

je pisze. Radny wyraził zdziwienie, że pan Kalisz ani razu nie wstanie „jak chłop”  i nie 

poruszy problemu o jaki  mu chodzi. Chciał mu to osobiście  powiedzieć ale „zdezerterował”              

i dziś go nie ma. Radny stwierdził, że pan Kalisz pisząc pisma nie będzie szantażował rady, 

pani wójt czy pracowników.  

 Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -15 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVIII/122/2016                         

w sprawie petycji o wprowadzeniu audiowizualnej rejestracji przebiegu posiedzeń 

komisji i  sesji Rady Gminy Wodzisław przez pracowników urzędu oraz udostępniania 

zapisu na stronie BIP   lub na stronie internetowej www.ugwodzislaw.pl. 

 

Pkt. 10. Informacja dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w RPO  oraz                           
w PROW. 
 
  Informacje przedstawiła pani Monika Skalmierska asystent wójta ( informacja stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu).  

http://www.ugwodzislaw.pl/
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Pytań ani uwag nie było.  

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  

Obrady opuściła radna Jadwiga Błaszczyk. 

Pkt. 11. Informacja na temat działalności LGD „Ziemia Jędrzejowska – GRYF” oraz 
LGR „Jędrzejowska Ryba”. 
 

Informacje przedstawiła pani Monika Skalmierska asystent wójta ( informacja stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Pkt. 12. Informacja na temat realizacji obowiązków Gminy wynikających z ustawy                             
o odpadach.   
 

Informację przedstawiła pani Agnieszka Marzec referent d.s. gospodarki odpadami                       

( informacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  

Radny Wiesław Kowalski przypomniał, że rok temu poruszył temat łady, czystości                 

i porządku w gminie. Mówił również o dzikich wysypiskach śmieci, braku koszy na 

przystankach, zaskrzeczeniach oraz zaśmieconych poboczach i drogach, nieprzejezdności 

dróg co również zalicza się do ładu i porządku. Nie minął rok i tak naprawdę nic się nie 

zmieniło. Wczoraj np. przejeżdżał koło dzikiego wysypiska. Pani wójt na pewno będzie 

twierdzić, że wysypiska są likwidowane ale  przy drogach nadal jest brudno. Gmina może 

być bogatsza czy biedniejsza ale powinno być czysto. Powinny być uruchomione środki             

i ludzie aby było czysto w całej  gminie, a w naszej gminie jest brudno. Poinformował, że 

próbował interweniować w sprawie przejezdności dróg i likwidacji zakrzaczeń. Radny zwrócił 

się do pani wójt i stwierdził, że nie ma działania w tym kierunku. Wiadome jest, że właściciele 

działek powinni porządkować teren przy swoich posesjach. Nic jednak w tym kierunku nie 

zostało zrobione. Na przystankach dalej nie ma koszy i gmina nie wywiązuje się                              

z obowiązków wynikających z ustawy, a informacja dot. zbierania śmieci od mieszkańców to 

tylko część tych  obowiązków. Radny pytał,  co z pozostałymi obowiązkami np. wycinaniem 

krzaków czy koszeniem poboczy. Radny jeszcze raz podkreślił, że w gminie jest brudno.  

Pkt. 13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Pani wójt odpowiadając na zapytanie radnego Artura Oleksiaka dot. uporządkowania 

terenu przy gabinecie rehabilitacji przypomniała, że temat powstał po komisji. Zapewniła 

wtedy, że się tym zajmie. Pani wójt poinformowała, że jest to teren starostwa i wczoraj 

odbyła z nim spotkanie,  na którym min. poruszyła ten temat. Zgodnie z przepisami gmina 

nie może inwestować na nie swoim terenie dlatego gmina ma wystąpić do starosty                          
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z wnioskiem o nieodpłatne użyczenie tego terenu. W momencie podpisania umowy                         

i możliwości wycięcia drzew utworzone zostaną miejsca postojowe na 10 miejsc. Nie będzie 

to parking jego wybudowanie wymaga sporządzenia projektu oraz pozwolenia na budowę. 

Po załatwieniu formalności teren będzie porządkowany.  

Radny Artur Oleksiak podkreślił, że chodzi o cywilizowane dojście do gabinetu rehabilitacji. 

Pani wójt potwierdziła, że jej również o to chodzi. Temat ten był również zgłaszany 

przez mieszkańców i już w ubiegłym roku były rozmowy na ten temat ale nie było zgody 

starostwa. Na dzień dzisiejszy gmina ma wystąpić o nieodpłatne użyczenie. Trzeba wciąć 

drzewa  i będzie potrzebna decyzja starosty.  

Pani Ewa Kubas –Samociuk Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że temat 

będzie omawiany na sesji rady powiatu ok. 20 czerwca. 

Pani wójt wyraziła nadzieję, że rada powiatu wyrazi zgodę na nieodpłatne użyczenie terenu. 

Następnie pani wójt odnosząc się do kolejnej interpelacji dot. ośrodka zdrowia 

poinformowała, że informację na ten temat przygotuje na kolejną sesję.  

W sprawie poruszonej przez radnego Wiesława Kowalskiego tj. opóźnień w wożeniu 

kamienia na drogi pani wójt wyjaśniła, że były małe perturbacje organizacyjne. Firma, która 

będzie woziła kamień zapewniła, że będzie  mogła przywozić po 10 zestawów na dzień                    

i kamień będzie dostarczony w ciągu dwóch tygodni. Pani wójt poinformowała, że chce aby 

kamień był dowieziony przed żniwami. Przyznała, że wcześniej zdarzało się, że kamień był 

dowożony w okresie żniw dlatego teraz będzie dowieziony wcześniej tj. od 31 maja.  

Pani Ewa Kubas –Samociuk Przewodnicząca Rady Powiatu odniosła się do 

interpelacji w sprawie remontu drogi do Wrześni i poinformowała, że temat ten był już 

podejmowany. Będzie rozmawiała z panem Gradem w tej sprawie i prześle odpowiedź na 

piśmie.  

Radny Wiesław Kowalski pytał, czy dobrze dziś słyszał o jakimś przetargu na kamień. 

Pani wójt potwierdziła, że trzeba było jeszcze domówić kamień. 

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że będzie w takim razie ogłoszony przetarg.  

Pani wójt poinformowała, że nie będzie przetargu bo nie jest przekroczona kwota.  

Radny Wiesław Kowalski pytał, czy to będzie aneks do umowy.  
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Pani wójt wyjaśniła, że nie ale w przerwie sesji otrzymała informację, że będzie to ten 

sam przewoźnik, który wygrał przetarg wyłoniony w drodze zapytania.  

Radny Wiesław Kowalski podkreślił, że ma rozumieć, że firma, która wygrała przetarg 

będzie tzw. resztówkę wozić za cenę z przetargu.  

Pani wójt wyjaśniła, że nie jest to resztówka.  Zapewniła, że udzieli informacji na 

następnej sesji.  

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że takie informacje pani wójt powinna mieć                      

w małym palcu. Radny prosił aby udzielić teraz informacji gdyż kamień już miał być wożony, 

były wyznaczone terminy na poszczególnych odcinkach. Nagle coś się stało i kamienia nie 

ma. Radny stwierdził, że zaczyna się „kabaretu kolejna odsłona”, jak co roku. Znowu coś 

zaczyna być kręcone. Radny prosił o informację dziś, a nie na kolejną sesję gdyż kamień ma 

być wożony od poniedziałku. 

Pani wójt odpowiadając na uwagę radnego zwróciła się z prośbą aby nie używać 

sformułowań tj. „kabaret” podobnych gdyż urząd pracuje i nie odstawia żadnego kabaretu                

i takie sformułowania nie są sympatyczne ani grzeczne. Pani wójt omówiła procedurę 

zamawiania kamienia. Poinformowała, że co roku planuje się ilość kamienia. Wcześniej 

trzeba wiedzieć w jakim trybie ma być zamawiany tj. w formie przetargu nieograniczonego 

gdy kwota przekracza 30.000euro czy w formie zapytania o cenę. Aby sporządzić szacunek 

wysyłane są zapytania do kilku firm i na podstawie szacunku można stwierdzić jakie jest 

zapotrzebowanie i ile kamienia można zamówić. Planując kamień w ramach funduszu 

sołeckiego przyjęto według szacunku 36zł. za 1 tonę. W przetargu wygrała firma oferująca 

prawie 29zł. za tonę. Rozlicza się później tą kwotę na fundusz sołecki i według ceny za 

kwotę 28zł. za tonę wychodziło więcej kamienia niż planowano. Fundusz sołecki jest stałą 

kwotą i dlatego żeby nie skrzywdzić niektórych sołectw domówiono kamienia mieszcząc się 

w zaplanowanej kwocie. Dlatego też mówiła, że zaistniał problem organizacyjny ale został on 

zażegnany. W dniu dzisiejszym otwarto oferty i dlatego mówiła, że od 31 maja kamień 

będzie rozwożony.  

Pkt. 14. Sprawy różne.  

Radny Henryk Kowal wnioskował o poszerzenie drogi do Woli Lubeckiej od strony 

drogi wojewódzkiej gdyż jest tam wąski i ciężko się minąć.  

Pani wójt poinformowała, że zgłosi problem do Zarządu Dróg Wojewódzkich gdyż na 

ukończeniu jest koncepcja przebudowy całej drogi tj. od Jędrzejowa do Działoszyc.  

Radny Henryk Kowal wyjaśnił, że chodzi mu tylko o ścięcie poboczy.  
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Pani wójt zapewniła, że będzie to wykonane.  

Radny Henryk Kowal pytał, co z remonterem.  

Pani wójt poinformował, że już od dzisiaj działa.  

Radny Marek Siwiec odnosząc się do tematu zakrzaczeń, poszerzeń zwrócił się                     

z apelem do wszystkich aby mieszkańcy również podjęli działania w tym kierunku. Jako 

przykład podał mieszkańców Sielca, którzy sami oczyścili drogę na tzw. Kozią Górę gdzie nie 

mogły się minąć dwa ciągniki. Inni oczekują, że wszystko zrobi gmina. Radny stwierdził, że 

nie wyobraża sobie żeby nie sprzątnąć śmieci sprzed swojej posesji.  

Pan Stanisław Zięba podkreślił, że jako prezes Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Lubcza 

uczestniczy w sesjach. Widzi, że wszyscy się upominają i on również upomina się w sprawie 

mieszkańców ale nie otrzymuje za to wynagrodzenia. Pan Zięba prosił o przyznanie mu 

zwrotu kosztów dojazdu na sesje. 

Radny Wojciech Gądek wyjaśnił, że pan Zięba jako prezes stowarzyszenia może 

wystawić delegację i otrzymać od stowarzyszenia zwrot kosztów podróży na sesję.  

Sołtys wsi Kowalów Górny odnosząc się do tematu wycinki  krzaków  poinformowała, 

że w jej sołectwie jest działka osoby zamieszkałej w Krakowie. Płaci on podatek ale działka 

jest zarośnięta od 10 lat. Pani sołtys pytała, co można z tym zrobić. Chwasty z tej posesji 

rozsiewają  się na ościenne działki. Właściciel w ogóle nie przyjeżdża.  

Sołtys wsi Jeziorki odnosząc się również do tego tematu poinformowała, że na łuku 

drogi w Jeziorkach również jest zarośnięta działka. Zwróciła się do właściciela w/w posesji 

mieszkańca Klemencic o usunięcie krzaków to usłyszała odpowiedź, że „jak rosną to niech 

rosną” i temat się skończył. Pani sołtys podkreśliła, że taka jest właśnie funkcja sołtysa                    

i mieszkańcy mnie mają szacunku do ich pracy. 

Sołtys wsi Sielec podziękował za wykonanie drugiego odcinka drogi.  

Pan Stanisław Zięba stwierdził, że nie satysfakcjonuje go odpowiedź udzielona przez 

sekretarza obrad – radnego Wojciecha Gądka gdyż nie wyobraża sobie aby na zebraniu 

stowarzyszenia zwrócił się o zwrot kosztów podróży.  

Pan Wojciech Gądek wyjaśnił, że aby otrzymać zwrot kosztów podróży nie trzeba 

zwoływać zebrania tylko stowarzyszenie wystawia delegację i jako przedstawicielowi 

stowarzyszenia zwrot ten się należy.  

Pan Stanisław Zięba poinformował, że jest to niewykonalne.  
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Ad.15. Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam osiemnastą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /             / Wojciech Gądek /                   / Stanisława Nowak  / 

 


